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Orędzie Bożonarodzeniowe Rektora Sanktuarium Fatimskiego

Boże Narodzenie to Bóg, który ofiarowuje Siebie ludziom,

który ofiarowuje się nam i okazuje nam Swoją miłość.
Logiką miłości jest bliskość,
więc poprzez Dzieciątko w żłóbku Bóg staje się bliski: Bóg jest z nami.
W obliczu narodzin Dzieciątka Jezus słyszymy, jak brzmi na nowo
pytanie Matki Boskiej skierowane do pastuszków:
„Czy chcecie ofiarować się Bogu?”
Ona uczyniła ze swojego życia nieustanną ofiarę dla Boga,
która sprawiła, że stał się możliwy cud Bożego Narodzenia.
„Czy chcecie ofiarować się Bogu?”
Pastuszkowie odpowiedzieli: „tak, chcemy”.
I tak jak Maryja, ofiarowali swoje życie Bogu. Świętować Boże Narodzenie to, z nimi i tak
jak oni,
odpowiedzieć twierdząco na pytanie Dziewicy Matki. Takiego świętego i szczęśliwego
Bożego Narodzenia z całego serca życzymy
wszystkim pielgrzymom, przyjaciołom i dobroczyńcom Sanktuarium Fatimskiego. ks.
Carlos Cabecinhas
grudzień 2011
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